

2023國際文化節—多元文化美食展報名表

2023 International Cultural Festival—Registration Form for Multicultural Cuisine Fair

『提醒:請下載表格、填完資料後寄至報名信箱,勿直接於網路上編輯,繳交格式如下:國家名稱_2023多元文化美食展攤位報名(例:臺灣_2023多元文化美食展攤位報名)』

美食攤位申請說明 Notice for Multicultural booth registration

【攤位販售規劃 Plan of your booth】

各攤只得販售與該國家文化相關之美食或文化小物,且僅可販售已包裝的食品

Each booth can only sell food or small cultural items related to your country's culture.

※Only **packaged food** can be sold.

【攤位數量標準 Qualification for two booths】

原則上錄取者可獲得一個攤位,若總顧攤人數**達8人**以上,或是販售之**商品達4樣**以上則可至多申請兩個攤位。※為呈現多元化攤位,同一國家主辦單位將進行攤位合併。

In general, you can get one booth. If there are **more than 8 people** in the booth, or there are **more than 4 products** sold, you can apply for up to two booths.

※The booths held by the same country will be merged into one in order to present the variety of booths from different countries.

【注意事項 Notice】

1. **以下攤位申請資訊務必完整填寫**,如資料不齊將影響相關申請權益。

Please fill in the following application information, if the information is incomplete, it may affect your rights for registration, please be noted.

2. 活動須配合校內防疫政策而調整,若有任何形式上變動,我們將另行通知。

Activities will be adjusted in accordance with the on-campus epidemic prevention policy. If there are any formal changes, we will notify you promptly.

報名資訊 Application details

國家Country				
聯絡人 1 contact person 1	Name:	Facebook:	Phone No.:	E-mail:
聯絡人 2 contact person 2	Name:	Facebook:	Phone No.:	E-mail:

本活動若因應防疫政策，將美食攤位展改為靜態展，您是否仍有意願參與？ In response to the epidemic prevention policy, if the multicultural fair is changed to the static exhibition, are you still willing to participate? ☐ 是 Yes ☐ 否 No	【攤位申請數量Amount of booth】 ☐ 1個攤位/ 1 Booth ☐ 2個攤位/ 2 Booths 顧攤人數 People running the booth ： ____ (人數 Numbers)
--	---

販賣商品 Product planned to sell	數量 Quantity	產品介紹 Brief introduction to the item

【販賣商品/活動簡介】(總計約300字，並請另附3-4張照片)

【Product Introduction】Please come up with a brief introduction of the product you plan to sell or the booth you are going to perform in 300 words and attach 3-4 photos if possible.

活動注意事項:

【日期】2023年3月28日至2023年3月29日 (請確保能全程參與國際文化節兩天活動)

【時間】第一天 9:00-15:30, 8:30-9:00場佈, **16:00**場復完畢

第二天 9:00-13:00, 8:30-9:00場佈, **13:30**場復完畢

【地點】校本部日光大道

【報名期限】**2023年2月19日16:00前** 請務必以電子郵件寄至 2023ntnuicf@gmail.com

『提醒:請下載表格、填完資料後寄至報名信箱,勿直接於網路上編輯,繳交格式如下:國家名稱_2023多元文化美食展攤位報名(例:臺灣_2023多元文化美食展攤位報名)』

【攤位規章】請務必詳閱並遵守攤位規章。

【攤位說明會】2023年3月10日 中午12:20 於國際交誼廳舉行,各攤位務必派一名代表出席。

【攤位海報】成功錄取後,請於2023年3月3日12:00 前上傳檔案,最多**3張**海報檔案(A1 size),主辦單位將協助列印(**逾時不候!**)

【攤位補助】每攤至多補助**NT\$500**元攤位布置費(實報實銷)。(Ex:影印文宣費、紙類、裝飾用品)

【聯絡方式】若有任何疑問,歡迎隨時與我們聯繫, Email:2023ntnuicf@gmail.com

Facebook: <https://www.facebook.com/2023NTNUICF?mibextid=LQOJ4d>

【防疫措施】活動期間全體人員請務必配戴口罩、以酒精消毒器具及物品,並加強注意衛生清潔。

Reminders:

【Date】Mar. 28 to 29, 2023. Please make sure you are available running the booth throughout the 2 day event.

【Time】The first day 9:00-15:30 (Preparation time: 8:30-9:00, booths need to be cleaned up before 16:00),
the second day 9:00-13:00 (Preparation time: 8:30-9:00, booths need to be cleaned up before 13:30)

【Location】Sunlight Avenue, Heping Campus I, NTNU.

【Deadline】Please email to 2023ntnuicf@gmail.com before 4pm, February 19, 2023.

Reminder: Please download the form first, fill out the information, and email to us. File name format: Your country_2023 Multicultural Cuisine Fair Registration Form(ex: Taiwan_2023 Multicultural Cuisine Fair Registration Form)

【Booth Regulation】**You must read through the Booth Regulation and follow the instruction during the event**

【Orientation Session】Mar.10, 2023, 12:20pm at the International Lounge. **Each group must assign one representative to participate in the orientation session on time.**

【Posters for introduction】After successful acceptance for registration, please upload your file of 3 posters at most (A1 size) before 12:00 on March 3, 2023, and the organizer will assist in printing (**Late delivery is not acceptable**)

【Reimbursement】Each booth can be reimbursed the upper limit of NTD\$500 for **booth decoration only**.

【Contacts】If you have any questions, please do not hesitate to contact us at via email 2023ntnuicf@gmail.com

Or visit our Facebook fan page: <https://www.facebook.com/2023NTNUICF?mibextid=LQQJ4d>

***Due to the outbreak of COVID-19, please wear masks during the activity.**

由於我們會以email聯繫各位，因此請務必定期查看您的電子信箱，謝謝。

As all communication will use emails, please check your email regularly, thank you.